
Zpráva předsedkyně klubu za rok 2009 
 
 Dle mého názoru byl loňský rok pro náš klub velice úspěšný. 

Všechny klubové akce byly výdělečné a vždy dobře připravené. MS BO v Roudnici 
byla velice úspěšná akce, kterou jsme dokázali uspořádat na vysoké úrovni. Za agility mohu 
řici, že pořadatelé a pomocníci byli skvělí, vydrželi pracovat v tempu, navíc pod obrovským 
tlakem, celých pět dnů. Tato akce byla pro klub také zisková. 

Na všech PP a PT, které jsme pořádali, byla rekordní účast. Podařilo se uspořádat také 
Otevřený šampionát v agility, který nebylo možné tradičně zajistit u Klubové výstavy. 
Tentokrát se konal v Opočně. Děkujeme všem pořadatelům. 

 
V letošním roce plánujeme kromě výše uvedených tradičních akcí uspořádat také 

Open Air Mistrovství ČR AO a BO v agility a I. Mistrovství ČR AO a BO v obedience. 
Velkou novinkou by měl být zdravotní program, jehož účelem není nařizování a 

omezování chovatelů a majitelů AO a BO, ale pouze dobrovolné vyšetřování maximálního 
počtu jedinců. Tímto chceme s vaší pomocí přispět k většímu přehledu o zdraví plemen, popř. 
včasnému podchycení těch neožehavějších problémů, což by mělo být v zájmu nás všech. 
Chceme mít přeci povahově vyrovnané, krásné australáky a belgičáky. Jenže jak všichni 
víme, chov, sport, vystavování, vlastně i „pouhé“ vlastnictví pracovního plemene jde ruku 
v ruce s potřebou skvělého zdraví, bez jeho sledování bychom se daleko nedošli. Vážíme si 
každého vyšetření všech štěňátek i dospělých jedinců a předem vám za ně děkujeme! 

 
 Těším se s vámi na viděnou na klubových i mimoklubových akcích. 
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